General Assembly Meeting which was held on 29-03-2022 Subject: Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on specified data	والمنعقد بتاريخ 29-03-2022 الموضوع: المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في
Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31-12-	السرحة للسنة المالية المنتهية في المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2022
Subject: Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements	الموضوع: المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في
Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31-12-2022	المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2022
Subject: Approving the Financial Statements for the year	الموضوع: المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية
Approving the Financial Statements for the year ended on	المنتهية في المالية المالية المالية المالية المنتهية في 31-
Approving the Financial Statements for the year ended on 31-12-2022	المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31- 2022-12
Subject: Discharging the board's members from their	الموضوع: ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في

THE JORDAN PIPES MANUFACTURING

Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2022	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abdullah Ali Abusalem	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abdullah Ali Abusalem